
Finanční výbor 

Město Pohořelice 

 

Zápis 

jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Pohořelice č. 1/2024, 

které se uskutečnilo v Pohořelicích dne 12.02.2024 od 15:00 hodin v zasedací 

místnosti MěÚ Pohořelice 

 

Přítomni: Mgr. Martina Fröhlichová, Dana Vernarská, Jana Světlíková, Marie Horychová, 

Hedvika Dršková 

Hosté:  Bc. Miroslav Novák, DiS. – starosta města 

              Mgr. Patrik Pařil – místostarosta města 

              Mgr. Ondřej Veselý – místostarosta města 

              Jana Panochová- účetní Měú 

Program zasedání Finančního výboru Zastupitelstva města Pohořelice (dále jen „FV“): 

1. zahájení a schválení programu 

2. projednání rozpočtového opatření č. 2/2024 

3. různé, diskuse 

 

Bod č. 1 programu – zahájení 

Předsedkyně FV přivítala všechny členy FV  a hosty a seznámila je s programem. 

Usnesení č. 1/1/2024: 

„Finanční výbor  schvaluje program zasedání FV“ 

Hlasování:        5 pro                     0 proti                        0 zdržel se 

 

Bod č. 2 programu – projednání rozpočtového opatření č. 2 

Na zasedání finančního výboru byl předložen účetní p. Panochovou návrh rozpočtového 

opatření č. 2. 



Místostarosta Mgr. Pařil ve spolupráci se starostou Bc. Novákem a s účetní p. Panochovou 

seznámil členy FV s tímto rozpočtovým opatřením.  

Na straně příjmové se jednalo např. o: 

- poslední část dotace na „Šumický potok“,  

- 4 položky přefakturace nákladů za energie v objektech města (Brněnská 120, 

Brněnská 121, zdravotní středisko, budova B MěÚ, objekt Lidická Bökr a další) – dle 

vyjádření p. Panochové se jedná pouze o změnu typu účtování – tyto položky jsou i na 

výdajové straně (1 880 000,-) 

- pronájem za nemovitost č.p. 13 (hotel Morava)  - jedná se o pronájem části objektu 

p. Procházkové k obchodní činnosti (100 000,-) 

- pojistné plnění za poškozený sloup veř. osvětlení u kruhového objezdu 

- prodej části pozemku fi AG Mainwald, který bude využíván jako cesta (3 723 000,-) 

- sankční platby (radar) – od 5-6/2024 bude zprovozněn radar ve Smolíně, dochází 

k navýšení příjmů (223 000,-) 

- příjmy z úroků na účtech města (byly zřízeny spořící účty) (200 000,-) 

 

Na straně výdajové: 

- čerpání rezervy z úvěru na propustné plochy na ul. Vídeňská (příjezdová komunikace 

k bytovému domu) (3 139 000,-) 

- komunikace a inženýrské sítě na ul. Dlouhá (GP + VB) 

- čištění dešťové kanalizace a sanace šachet na ul. Mlýnská a Hybešova (270 000,-) 

- dobudování kabin ve Velkém dvoře (elektro, hromosvody) (150 000,-) 

- Skatepark – není rozhodnuto o dotaci – vlastní zdroje (1 500 000,-) včetně čerpání 

rezervy z úvěru ve výši 2 674 000,- 

- změna typu účtování nákladů za energie – 4 položky – celkem 1 880 000,- 

- KD Smolín rekonstrukce WC – navýšení o 100 000,- 

- oprava hřbitova – navýšení o 200 000,- Kč za vícepráce 

- park Samuela Brunnera – zafinancování z vl. zdrojů  603 000,- ( zatím není vyřízena 

dotace – vysoutěžena cena 2,7 mil. , z toho způsobilé výdaje 2,5 mil (85% pokryje 

dotace) zbytek z vl. zdrojů + nezpůsobilé výdaje 194 000,- opět z vl. zdrojů 

- pořízení stacionárního radaru Vídeňská – 1 600 000,- (dle vyjádření místostarosty 

Mgr. Pařila je nutnost vyměnit stávající radar z důvodu dlouhodobého provozu) 

 

  

 

Usnesení č. 2/1/2024: 

„FV doporučuje přijetí rozpočtového opatření č. 2 dle návrhu. 

Hlasování:     5 pro                             0 proti                   0 zdržel se 



Bod č. 3 programu – diskuse 

Paní Horychová – vznesla dotaz, zda na hřbitově se bude budovat i nějaká smuteční síň, ze 

své zkušenosti uvedla, že provoz tohoto zařízení je velmi nákladný. 

Mgr. Pařil a Bc. Novák uvedli, že zatím se určitě budovat nebude, je to vzdálená budoucnost. 

Mgr. Fröhlichová se dotazovala, jaký typ radaru bude nově na ul. Vídeňská – odpověď 

místostarosty Mgr. Pařila zněla, že dojde pouze k výměně stacionárního radaru opět za 

stacionární radar. Instalace průběžného radaru je komplikovaná, vyžaduje souhlas policie 

atd. 

Paní Vernarská žádala o podrobnější vysvětlení financování parku Samuela Brunnera – bylo 

vysvětleno starostou Bc. Novákem 

Informace z 22.1.24 od Ing. Mlýnkové – příslib 3,6,mil. 

                                                                        vysoutěženo   2,7 mil. 

                                                                        způsobilé výdaje    2,5 mil. (85% pokryje dotace) 

 

 

 

Paní Vernarská poděkovala všem přítomným členům a hostům za účast. 

 

Zasedání ukončeno v 16:10 hod. 

V Pohořelicích 14.2.2024 

 

                                                                                                             Dana Vernarská 

                                                                                                        předseda Finančního výboru 

 


